



BRIDGE BOSTON ဆဋ္ဌမတန်း ကျောင်းဝင်ခွင့်ကံစမ်းမဲစာရင်းသွင်းမှု ဖောင်- ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ပညာသင်နှစ်

ရည်မှန်းချက်- Bridge Boston Charter School သည် ကျောင်းသားများအတွက် မိသားစုများနှင့် တရင်းတနှီး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပြီး K1 မှ အဋ္ဌမတန်းအထိ ကျောင်းသားအပေါ် အလုံးစုံအာရုံစိုက်နိုင်မည့် ပျော်ရွှင်ဖွယ်ရာ အလွတ်ပညာသင်ကျောင်း ပတ်ဝန်းကျင်ဖြစ်လာစေရန် အတွက် အားထုတ်နေပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများသည် အဆင့်မြင့် အထက်တန်းကျောင်းများသို့ ဝင်ခွင့်ခိုင်ခိုင်မာမာရရှိပြီး၊ တစ်ဦးချင်းစီ၏ အလားလာပိုကောင်လာကာ၊ မိမိအနာဂတ်ကို ကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျဖန်တီးနိုင်စေရန်အတွက် လိုအပ်သည့် အရည်အသွေးများနှင့် ပြည့်ဝလာပါမည်။ Bridge Boston Charter School သည် အချိန်ပြည့်ဝန်ဆောင်မှု အစီအစဉ်တစ်လျှောက်တွင် ကျောင်းသားများ၏ ပညာသင်ကြားရေးတွင် အဟန့်အတားဖြစ်စေမည့် ကျန်းမာရေး၊ လူမှုရေး အခက်အခဲများကို ဖယ်ရှားရန် ကြိုးပမ်းပါမည်။

လွယ်ကူသော အဆင့် ၂ ဆင့်ဖြင့် လျှောက်ထားပါ-  
၁။ ဤဖောင်ကို ဖြည့်ပါ။  
၂။ ဤစာကို စာတိုက်မှသော်လည်းကောင်း၊ ဖက်စ်ဖြင့်သော်လည်းကောင်း သို့မဟုတ် ကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျသော်လည်းကောင်း အောက်ပါလိပ်စာသို့ ပို့ပေးပါ- **Bridge Boston Charter School**  
435 Warren St., Roxbury, MA 02129  
သို့မဟုတ် Fax: 617-674-0861

သတိပြုရန်-  
၁။ လျှောက်လွှာပိတ်ရက်သည် ၂၀၁၇ အောက်တိုဘာလ ၁၁ ရက်ဖြစ်သည်။ အောက်တိုဘာ ၁၇ ရက်နေ့တွင် ကျောင်း၌ အများပြည်သူကြား ကံစမ်းမဲဖောက်ပါမည်။  
၂။ ဤဖောင်သည် ဆဋ္ဌမတန်းတွင် ကျောင်းအပ်နှံခွင့်ရရှိစေရန်အတွက် အထူးကံစမ်းမဲဖောင်ဖြစ်သည်။ ဤကံစမ်းမဲမှ တစ်ဆင့် လက်ခံထားသော မည်သည့်ကျောင်းသားမဆို Bridge Boston ကျောင်းတွင် လာမည့် ၂၀၁၇ အောက်တိုဘာ၌ ဆဋ္ဌမတန်း တက်ရပါမည်။  
၃။ မေးမြန်းလိုသည်များရှိပါ က 857-229-1601 ကို ဖုန်းခေါ်၍ သော်လည်းကောင်း၊ enrollment@bridgebostoncs.org သို့ အီးမေးလ်ပို့၍ သော်လည်းကောင်း မေးမြန်းစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။



ကျောင်းသား၏ အချက်အလက်များ

ပထမအမည်  
နောက်ဆုံးအမည်

အလယ်အမည်

မွေးနေ့

လိင်အမျိုးအား (ကျား/မ)

လိပ်စာ

မြို့

ပြည်နယ်

ZIP

လက်ရှိတက်ရောက်နေသော သားချင်း(များ) \_\_\_\_\_ လျှောက်ထားသော  
သားချင်း(များ) \_\_\_\_\_

၂၀၁၇-၂၀၁၈ ပညာသင်နှစ်တွင်  
သင့်ကလေးတက်ရမည့်  
အတန်းအတန်း: 2017-2018-

ဆဋ္ဌမတန်း

၂၀၁၇-၂၀၁၈ ပညာသင်နှစ်တွင် K1 တန်းမှ ဆဋ္ဌမတန်းထိ ရှိပါမည်။  
၂၀၁၉-၂၀၂၀ ပညာသင်နှစ်တွင် K1 မှ အဋ္ဌမတန်းအထိ အတန်းပြည့်  
ရရှိစေရန် တစ်နှစ်လျှင် တစ်တန်းကျစီတိုးသွားပါမည်။  
K1 က အဓိက ဝင်ခွင့်ဖြစ်သည်။

မိဘ/အုပ်ထိန်းသူ အချက်အလက်

အမည် \_\_\_\_\_

ဖုန်း: \_\_\_\_\_ ဖုန်း: -၂



အိမ်မှလွှဲပြီး ကျောင်းသားနှင့်

တော်စပ်ပုံ

သင့်အိမ်လိပ်စာ ပြောင်းသွားလျှင်သော်လည်းကောင်း၊ ဖုန်းနံပါတ်ပြောင်းသွားလျှင်သော်လည်းကောင်း ဆက်လက်ဆက်သွယ်လိုပါသည်။ အလုပ်ရှင်၊ ဆွေမျိုး၊ ဆရာဝန်၊ အိမ်နီးချင်း၊ လူမှုရေးလုပ်သား သို့မဟုတ် အလုပ်အကျိုးဆောင် (တစ်ဦး သို့မဟုတ် တစ်ဦးထက်ပို) တို့၏ အမည်နှင့် ဖုန်းနံပါတ်ကို ထည့်ပေးပါ။

အမြဲတမ်း အဆက်အသွယ်

အချက်အလက်:

BRIDGE BOSTON သည် Boston တွင် နေထိုင်သော ကျောင်းသားအားလုံးကို ကြိုဆိုပြီး ကျောင်းသားအားလုံးကို ဝင်ခွင့်ကံစမ်းမဲမှတစ်ဆင့်သာ လက်ခံပါမည်။ လူမျိုး၊ အသားအရောင်၊ မူလနိုင်ငံ၊ ဘာသာရေးယုံကြည်ချက်၊ လိင်အမျိုးအစား၊ လိင်စိတ်ခံယူမှု၊ မျိုးနွယ်စု၊ စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာသို့မဟုတ် ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းမှု၊ အသက်အရွယ်၊ မျိုးရိုး၊ အားကစားစွမ်းရည်၊ အထူးဂရုစိုက်ရန်လိုအပ်မှု၊ အင်္ဂလိပ်စာ သို့မဟုတ် အခြား ဘာသာစကားတွင် ကျွမ်းကျင်မှု သို့မဟုတ် ယခင်ပညာရေးအောင်မြင်မှုများအပေါ် ခွဲခြားဆက်ဆံမှုပြုမည်မဟုတ်ပါ။ Inquiries concerning Bridge Boston ၏ Title IX နှင့် အခြား လူမှုဥပဒေများနှင့် ပတ်သက်၍ မေးမြန်းလိုပါက Director of Full Service, 435 Warren Street, Roxbury, MA 02129၊ ဖုန်း- 857-229-1601 သို့ ဆက်သွယ်နိုင်သည်။ ကျောင်းတွင် လက်ရှိ ပညာသင်ကြားနေသော သားချင်းရိုသူများနှင့် Boston တွင် နေထိုင်သူများကို ကံစမ်းမဲတွင် ဦးစားပေးပါမည်။